
 
KOMISIJA ZA PETANKU HRVATSKOG BOĆARSKOG SAVEZA 

 
 

 
talija18@gmail.com — Grozdana Juričev Šprljan, md.design.marica@gmail.com -Marica Dlaka-VIajković, 
vesna.bosnjak07@gmail.com — Vesna Bošnjak, koro.brkina@mail.com — Korana Stipaničev, gorangrguricin@yahoo.com 
— Goran Grguričin, udrugaumirovljenika.knin@gmail.com — Nediljko Penić
   

 

Z A P I S N I K 

IV. sjednice Komisije za petanku HBS-a 

održane u maloj vijećnici Grada Vodica, dana 09. ožujka 2023.g. 

 

Sjednica na koju su pozvani putem WhatsApp grupe svi članovi Komisije, predstavnici klubova i 

petanka suci sa popisa HBS-a, je započela u 18 sati, u prostorijama male vijećnice Grada Vodica, Ive 

Čače 8 (prizemlje). 

 

Prisutni članovi Komisije: Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica, Vesna Bošnjak, Marica Dlaka-

Vlajković, dok su ispričali izostanak: Goran Grguričin koji je po svim točkama dnevnog reda dostavio 

očitovanje te Korana Stipaničev. 

Član Komisije Nedjeljko Penić, PK „Krčić“ Knin kao i predsjednica Zlata Požgain, su opravdali 

izostanak objektivnim okolnostima, kao i do sada, te predsjednicu Komisije zamolili da ih predstavlja u 

svim odlukama i radnjama tijekom sastanka, sa kojima su već ranije upoznati od predsjednice. 

 

Ostali prisutni: 

-suci: Krešimir Nimac, Dragan Bukić, Zoran Mijat, Ozren Mandić, Hrvoje Ostojić,   

te Lidija Bulat predsjednica PK Vodice, Nikola Vukošić predstavnik PK Dalmatina, Željko Aras 

predstavnik PK Šibenik. 

 

Sjednicu je otvorila Grozdana Juričev Šprljan, pozdravila sve prisutne, utvrdila prisutnost, a Vesnu 

Bošnjak zadužila za zapisničara te sukladno upućenom pozivu predložila slijedeći 

 

Dnevni red: 

0) Usvajanje zapisnika sa III. Sjednice Komisije za petanku, od 20.2.2023. 

1) Prijedlog naknade Izvršnom odboru za suce i putni troškovi  sudaca u 2023., 

2) Utvrđivanje aktivnih sudaca i donošenje Odluke o suđenju sudaca-igrača; 

3) Definiranje sudaca u Zbor sudaca, 

4) Prijedlog kalendara za PPH-a, 

5) Delegati klubova u Županijskoj skupštini; 

6) Delegat za IO ŽBS umjesto GG; 

  7) Razno 

koji je jednoglasno usvojen. 

 

Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu 

 

Ad.0. Prihvaćanje zapisnika sa III. sjednice Komisije u ovom sazivu, održane od 20.2.2023.  

Zapisnik s III. sjednice Komisije za petanku održane 20.2.2023.g., jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad.1.Prijedlog naknade Izvršnom odboru za suce i putni troškovi  sudaca u 2023. 

Predsjednica je ponovno izvijestila prisutne o prijedlogu koji je iznijela na XII. Sjednici Izvršnom 

odboru dana 8.veljače 2023.g., odnosno potrebu za određivanjem nagrade za suđenje petanka sudaca, 

budući ona još službeno nije utvrđena, a do ovih godina je bila cca 200 kn plus troškovi, zbog čega je i 

iznijet prijedlog Komisije radi određivanja iznosa naknade sucima za suđenje u iznosu 30 eura plus 

troškovi koji bi bili paušalni, vodeći se lošom financijskom stranom petanka klubova, smatrajući da je 

to općeprihvaćeno, a odluku o naknadi donosi nadležno tijelo HBS-a. 
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Predsjednica je podsjetila sve prisutne kako Komisija nema nikakvu ingerenciju nad sucima već se u 

ovom odnosu isključivo nalazi radi suradnje i zajedničkog interesa uspostavljanja ustroja petanka sudaca 

u cilju stvaranja nužnih uvjeta za održavanje natjecanja 1. HPL, jer bez suđenja nema ni Lige. 

 

Petanka suci zbog stava Komisije o naknadi su iznijeli opravdane primjedbe te se vodila rasprava u kojoj 

su sudjelovali svi prisutni, a suci su iznijeli stav da se odredi realna naknada kao i kod ostalih boćarskih 

sudaca s time da, upravo na dobrobit razvoja petanke  su spremni volontirati za suđenje u Županijskoj 

ligi, koja se odvija paralelno s 1. HPL. 

Nakon rasprave donesen je: 

Zaključak: Predsjednica će u od strane Komisije uputiti prijedlog naknade za petanka suce u iznosu od 

40 eura plus troškovi kako je to i propisano (0,27 eur/km). 

 

Ad.2-3. Utvrđivanje aktivnih sudaca i donošenje Odluke o suđenju sudaca-igrača. 

Predsjednica je izvijestila prisutne o problemu nedostatnog broja sudaca za nesmetano odvijanje 

natjecanja, budući su najveći dio registriranih sudaca pri HBS-u, aktivni igrači koji sukladno kodeksu 

ponašanja sudaca, obvezom članka 44.  Pravilnika o radu i organizaciji boćarskih sudaca, od travnja 

2022., ne bi smjeli suditi natjecanja na kojima nastupaju kao igrači, voditelji ili treneri, zbog čega 

predlaže da se petanka klubovi usuglase o mišljenju da se prihvati suđenje sudaca koji su i aktivni igrači 

svojih klubova za natjecateljsku sezonu 2023. godinu, smatrajući da će se isti također pristupati utakmici 

nepristrano i objektivno, pridržavajući se važećih pravilnika i propozicija HBS, te sudačkih naputaka za 

natjecanje koje sudi. 

Nakon rasprave donesena je: 

ODLUKA 

Suci registrirani pri Hrvatskom boćarskom savezu, bez obzira na status igrača, mogu suditi u 1. 

Hrvatskoj petanka ligi, kao i natjecanjima nacionalne razine za 2023. godinu, osim u susretima matičnih 

klubova čiji su članovi i igrači.  

Ovom Odlukom bez pogovora priznaju odluke sudaca donesene tijekom sportskih susreta, te 

rezultate proistekle iz istih, a eventualne prigovore upućivati će sukladno propisima, odnosno 

stavljanjem primjedbe sucu susreta na Izvješće, te prigovorom upućenog Povjereniku u prvom stupnju.  

 

Predmetna Odluka će se izraditi i potpisati od svih petanka klubova te uputiti Uredu HBS-a, a 

sukladno istoj donesen je: 

Zaključak - Voditelj sudaca Krešimir Nimac, temeljem predmetne Odluke preuzeti će daljnju obvezu 

utvrđivanja točnog broja sudaca koji su na dispoziciji za suđenje u predstojećem natjecanju, kao i daljnju 

komunikaciju radi definiranja statusa članova u Zboru sudaca. U tom kontekstu predsjednica će o 

navedenom obavijestiti Ured HBS-a. 

 

Ad.4. Prijedlog kalendara za PPH-a. 

Predsjednica je izvijestila prisutne da je Komisija  obvezna izraditi kalendar za prvenstvo pojedinačnih 

disciplina, o čemu su obaviješteni svi klubovi te je svima i dostavljena radna podloga radi predlaganja 

termina održavanja PPH, kao i prijedlog kluba organizatora, iz razloga što se ima održati 7 pojedinačnih 

disciplina, kako je već utvrđeno, te budući da ima 6 klubova, svaki će biti organizator jednog natjecanja, 

nekog će dopasti i dva, o ćemu će se klubovi usuglasiti, sve kako bi mogli prijedlog termina i 

organizatora natjecanja uputiti Uredu HBS-a, radi daljnjeg postupanja te upućivanja javnog poziva na 

PPH-a. 

Poznata je činjenica da za sada dovoljan broj terena radi održavanja PPH ima jedino Šibenik, tako da 

tko bude organizator nesporno je da će mjesto održavanja biti u Šibeniku. 
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-PK Šibenik se prijavio za preuzimanje organizacije preciznog izbijanja muški i žene (znači 2 

povezane discipline) u terminu 17.6.2023. ili 24.6.2023., ovisno o održavanju drugih turnira. 

 

-PK Vodice se prijavio za preuzimanje organizacije pojedinačno-muški u prvom slobodnom terminu 

iza završetka 1. HPL. 

 

-PK Krešimir Grad se prijavio za preuzimanje organizacije pojedinačno-žene u terminu 01.07.2023. ili 

09.09.2023.g. uz dostavljen prijedlog ostalih termina. 

 

-PK Dalmatino po pisanom očitovanju Gorana Grguričina iskazuje, kao i prisuti predstavnik Nikola 

Vukošić, da podržavaju prijedlog predsjednika Milana Gnjidića, a koji je odsutan zbog povreda. 

U telefonskom razgovoru s predsjednicom, Milan Gnjidić se izjasnio da se zalaže za nastavak natjecanja 

PPH odmah nakon završetka 1.HPL u ljetnom vremenu kada su dani duži te se natjecanje može održavati 

i u poslijepodnevnim i večernjim satima, pogotovo da se izbjegne vrućina ljetnih dana. 

 

-PK Krčić u razgovoru s predsjednicom podržava izneseni stav predsjednice Komisije, da se PPH 

nastavi odmah u slobodnim terminima po završetku 1. HPL. 

 

-PK Tribunj predlaže da se PPH isključivo provede od mjeseca rujna i to samo vikendom koji da se treba 

definirati kao „neradni dani“ budući članovi PK Tribunj imaju svoje radne obveze. 

 

Nakon rasprave predsjednica je izvijestila prisutne da će Komisija, kao i do sada, donositi odluke 

većinom glasova članova Komisije, jer jednostavno životno nije moguće udovoljiti svim zahtjevima, s 

napomenom da PPH nije klupsko-ekipno natjecanje već natjecanje pojedinačnih disciplina, tako 

da se, po Pozivu HBS-u prijavljuju pojedinci u određenim pojedinačnim disciplinama gdje „par“ i 

„trojka“, mogu biti igrači iz različitih klubova, to je individualna stvar  igrača. 

 

Ove godine će se po prvi puta provesti regularno natjecanje po proceduri sukladno propozicijama, po 

JAVNOM POZIVU HBS-a, na koje će se, u određenom roku zainteresirani igrači osobno prijaviti 

putem obrasca na web stranici HBS-a, a u odnosu na broj prijavljenih slijediti će se daljnje procedure, 

od ždrijebanja koje za svako natjecanje vrši Sportska komisija, dok organizator će biti prijavljeni klub 

(Odbor kluba) koji će se brinuti samo o provedbi natjecanja, a imenovani voditelj natjecanja (kod PPH 

i KUP) dužan je voditi brigu (slično kao povjerenik) o nesmetanom odvijanju natjecanja te dostavom 

Izvješća, preuzetih od sudaca, Uredu HBS-a, kako bi se konačno i rezultati PPH regularno zabilježili 

u HBS-u. 

Što se tiče prijedloga PK Tribunj, predsjednica ističe da su natjecanja i predviđena uglavnom vikendom, 

ali da je neprihvatljiva definicija  o vikendu kao neradni dani, budući vikend nije svima neradni dan, jer 

su igrači/suci/treneri zaposleni u turizmu, ugostiteljstvu, zdravstvu i sličnim zanimanjima koji imaju 

radnu obvezu i vikendom te ako igraju snalaze se mijenjajući smjene ukoliko je moguće itd, budući 

sudjelovanje u PPH nije obvezujuće kao kada se igra Liga. 

 

Za napomenuti je radi primjera također, npr.  po potrebi odgode određenog susreta kola u 1. HPL., koji 

su uglavnom planirani vikendom, u propozicijama je određeno da se odgođeni susret mora održati 

odmah u slijedećem tjednu, a svakako prije održavanja slijedećeg kola (koje je također  planirano za 

vikend), što znači da se odgođeni susret mora održati u jednom od tzv. „radnih dana“ u tjednu, tako 

da  i s te strane promatrano, predložena definicija nije prihvatljiva, budući bilo koja norma 

odlučivanja/ponašanja ne smije se primjenjivati parcijalno, već za sve jednako. 
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Nakon rasprave donesen je: 

Zaključak - Predsjednica preuzima obvezu da Komisija izradi nacrt prijedloga kalendara PPH-a, u 

slobodnim terminima odmah nakon završetka 1. HPL, s prijedlogom organizatora sukladno iznesenim 

prijedlozima od strane klubova na ovom sastanku, te mailom proslijediti svima na još koje eventualno 

usuglašavanje o točnom terminu dana i sata održavanja, a sve prije konačne dostave Uredu HBS-a. 

 

Ad.5. Delegati klubova u Županijskoj skupštini. 

Predsjednica je podsjetila prisutne da su klubovi pozvani delegirati članove za Skupštinu Županijskog 

boćarskog saveze, pa ukoliko isti konačno ne predlože delegate Komisija će delegirati predsjednike 

klubova za Županijsku skupštinu. 

Nakon rasprave donesen je: 

Zaključak: 

PK Šibenik delegira člana Marjana Mrša, mob.0981807822, nema e-mail, Zaton Mršina draga 12. 

PK Vodice delegira predsjednicu Lidiju Bulat, 0911122931, bulatlidija@gmail.com . 

PK Krešimir Grad delegira svog člana Ramiza Mujkanovića, 0915045776 . 

PK Dalmatino delegira predsjednika, Milana Gnjidića, 0922332464, milanese871@gmail.com . 

PK Krčić delegira predsjednicu Zlatu Požgain, mob. 0911663336, adresa putem udruge, 

udrugaumirovljenika.knin@gmail.com . 

PK Tribunj delegira člana Zdenku Jerkin , 0913490049, zdenka.jerkin5@gmail.com . 

Predsjednica preuzima obavezu o istome izvijestiti ŽBS. 

 

Ad.6. Delegat za IO ŽBS umjesto Gorana Grguričin. 

Predsjednica je izvijestila prisutne za potrebom imenovanja člana iz petanka klubova u Izvršni odbor 

Županijskog boćarskog saveza umjesto dosadašnjeg Gorana Grguričina, ujedno iznosi prijedlog PK 

Vodica, da član za IO ŽBS-a bude Vesna Bošnjak, koji su prisutni podržali te je donesen: 

Zaključak - Vesna Bošnjak imenovana je od strane Komisije i petanka klubova kao predstavnik u 

Izvršni odbor Županijskog boćarskog saveza. 

Predsjednica preuzima obavezu o istome izvijestiti ŽBS. 

 

 Ad.7. Razno 

7-1) Sudac Dragan Bukić postavio je pitanje rješavanja njegova odnosa kao suca budući se prijavio 

za dužnost povjerenika, a što bi bilo u koliziji. 

Slijedom upita predsjednica je izvijestila prisutne o tom prijeporu, a zbog nedostatka osobe za 

povjerenika  HBS nije još dao inpute,  međutim neovisno o tome osoba za povjerenika i dalje se traži 

jer zasigurno da bi bilo najbolje pronaći osobu koja bi bila samo povjerenik, te je nastala rasprava u 

kojoj su svi sudjelovali, posebno se istakao Hrvoje Ostojić koji je zaista aktivno sudjelovao te sasvim 

spontano pristao preuzeti ulogu povjerenika, što je odmah jednoglasno prihvaćeno. 

Nakon rasprave donesena je: 

ODLUKA 

Komisija za petanku predlaže Izvršnom odboru HBS-u  imenovanje Hrvoja Ostojića za 

povjerenika 1. HPL. 

 

7-2)  Vesna Bošnjak, član Komisije uputila je prijedlog razmatranja parametara igrača koji bi utjecali 

na ulazak petanka igrača iz 6 klubova u reprezentaciju, kako bi se na vrijeme sve pripremilo do 

imenovanja Izbornika i formiranja reprezentacije, što je otvorivši raspravu  dalo inpute Komisiji o 

potrebi razrade predložene teme što prije. 
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Nikola Vukošić iz PK Dalamtina,  je kazao kako smatra da su stvari o reprezentaciji već posložene, 

odnosno da to neće biti ingerencija Komisije. 

 

Predsjednica je kazala kako će se predložena tema informativno razraditi odmah u kontaktu s 

nadležnima u HBS-u. Poznato je svima da se imenovanje Izbornika za petanku očekuje na slijedećoj 

sjednici IO HBS-a, a budući HBS ima posložen sustav, kao što je kazao Nikola Vukošić, odnosno 

izbornika i direktora izbornika svih boćarskih grana u čijoj ingerenciji će biti selekcija za reprezentaciju, 

što će se naravno odnositi i na granu petanka boćanja, s time da će osim rezultata, ulogu u selekciji imati 

posebno godine igrača, a Komisija će biti na vrijeme upoznata s točnom informacijom nakon kontakta 

nadležnih u HBS-u. 

 

 

Sjednica je završena u 19,45 sati. 

 

                  Zapisničar          Komisija za petanku HBS-a 

                Predsjednica 

              Vesna Bošnjak ,v.r.         Grozdana Juričev Šprljan, v.r. 


